
Protokół Nr LVI/06
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 31 sierpnia 2006 roku

Otwarcie obrad     – godz. 10.15
Zamknięcie obrad – godz. 14.35  

Ad. 1

Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych i przybyłych gości. 

Ad. 2

Na  podstawie listy obecności  Przewodniczący RM stwierdził,  że obrady są prawomocne – w sesji 
uczestniczyło  11 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów i  lista obecności gości 
zaproszonych stanowią załączniki do protokołu).
 
Ad. 3

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał r. K. Szewczaka.

Ad. 4

Nie  wniesiono  uwag  do  protokołu  z  poprzedniej  sesji  RM  i  przystąpiono  do  głosowania  nad  jego 
przyjęciem: 
głosowało 11 radnych:   za – 11   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 5

Przewodniczący  RM zapytał  czy  są  uwagi  i  propozycje  do dostarczonego radnym porządku obrad 
(proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu) oraz wniósł o wprowadzenie w pkt. 9 
proponowanego porządku obrad DRUKU NR 7 w sprawie załatwienia skargi z dnia 7 sierpnia 2006 roku 
złożonej przez Państwa Eugeniusza i Annę Sowa na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Radków w 
związku z udzieloną odpowiedzią w kwestii dotyczącej odcięcia od studni – jedynego źródła wody oraz 
DRUKU NR 8 w sprawie załatwienia skargi z dnia 28 sierpnia 2006 roku złożonej przez Pana Marka 
Jagódkę  Radnego  Rady  Powiatu  Kłodzkiego  na  Dyrektora  Gminnych  Zakładów  Użyteczności 
Publicznej w Radkowie.

S. Hajłasz – wniósł aby głosowanie nad DRUKIEM NR 6 odbyło się na końcu, tj. po DRUKU NR 7 i 
DRUKU NR 8

Przystąpiono  do  głosowania  nad  przyjęciem  proponowanego  porządku  obrad  z  uwzględnieniem 
wniosku zgłoszonego przez Przewodniczącego RM oraz r. S. Hajłasza:
głosowało 11 radnych:   za – 11   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.



Ad. 6

Przewodniczący RM – w związku ze zbliżającym się końcem kadencji podziękował dyrektorom szkół, 
Burmistrzowi, Z-cy Burmistrza oraz przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki za 
działania podejmowane na rzecz rozwoju i zmiany kształtu oświaty w gminie.

Burmistrz – dokonał inauguracji roku szkolnego 2006/2007 oraz poinformował,  że z punktu widzenia 
kierownictwa Urzędu rozpoczęcie roku szkolnego jest wydarzeniem bardzo ważnym i istotnym, dlatego 
bardzo cieszy się z tradycji, którą udało się w tej kadencji  stworzyć. Następnie Burmistrz podziękował 
Dyrektorom placówek oświatowych za trud i zaangażowanie oraz wręczył im pamiątkowe dyplomy oraz 
upominki. 

G. Klecha – Seledec – podziękowała w imieniu wszystkich dyrektorów za zaproszenie na dzisiejszą 
sesję oraz za stworzenie tak ważnej dla oświaty tradycji. Podziękowała także za zorganizowany dla 
dzieci i młodzieży wypoczynek wakacyjny. 

Ad. 7

Burmistrz  przedstawił  informację  na  temat  stanu  bezpieczeństwa  i  higieny  pracy  w  jednostkach  i 
zakładach budżetowych gminy (informacja stanowi załącznik do protokołu).

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem pozytywnej oceny stanu bezpieczeństwa i higieny pracy w 
jednostkach i zakładach budżetowych:
Głosowało 11 radnych:   za – 11   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

O godz. 10.50 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 11.05

Ad. 8

Burmistrz  – złożył  sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym (sprawozdanie stanowi 
załącznik do protokołu).
  
Przewodniczący  RM  –  podziękował  w  imieniu  mieszkańców  Ścinawki  Dolnej  Burmistrzowi  oraz 
wszystkim, którzy zaangażowani byli w akcję podczas ostatniej powodzi.

O godz. 11.55 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz.  12.20.

Z-ca Burmistrza – przedstawiła informację na temat akcji letniej.

B. Siemczonek – podziękowała Z-cy Burmistrza za jej zaangażowanie w organizację akcji letniej dla 
dzieci i młodzieży szkolnej z terenu Gminy Radków.

Przewodniczący  RM  –  także  złożył  podziękowania  dla  wszystkich,  którzy  zaangażowani  byli  w 
organizację akcji letniej.
  



Ad. 9

DRUK NR 1  w sprawie załatwienia skargi  z  dnia  1  lipca 2006 roku złożonej  przez Państwa 
Eugeniusza i Annę Sowa na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Radków

Przewodniczący  RM  –  odczytał  uzasadnienie  do  przedmiotowego  projektu  uchwały  oraz  poprosił 
Burmistrza o zabranie głosu w tej sprawie.

Burmistrz – nie ma nic do dodania ponad to, co zostało zapisane w uzasadnieniu do projektu uchwały. 
Zawarte są w nim fakty, w których czynnie uczestniczył Pan Sowa i jego żona. Burmistrz poinformował 
także, że przyjmuje zadanie które nałożyła na niego Rada w związku z zapewnieniem Panu Sowie 
wody.

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna będąc w terenie stwierdziła,  że na dzień dzisiejszy Pan Sowa ma 
dostęp do wody.

K. Szewczak – potwierdził to, że na dzień dzisiejszy Pan Sowa ma nieograniczony dostęp do wody.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt uchwały
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt uchwały
Z.  Adaszyński  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  opiniuje 
przedmiotowy projekt uchwały
S. Radomińska – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt 
uchwały
A.Mielniczuk – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt 
uchwały

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 11 radnych:   za – 11   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2 w sprawie załatwienia skargi z dnia 1 sierpnia 2006 roku złożonej przez Wspólnotę 
Mieszkaniową przy ul. Wąskiej 3 w Radkowie na działalność Gminnych Zakładów Użyteczności 
Publicznej w Radkowie

Przewodniczący RM – odczytał uzasadnienie do przedmiotowego projektu uchwały.

B. Siemczonek – złożyła wniosek aby nie odczytywać treści składanych skarg, gdyż radni zapoznali się 
z nimi dokładnie na posiedzeniach Komisji RM.
Przystąpiono do głosowania nad w/w wnioskiem:
Głosowało 11 radnych:   za – 11   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt uchwały
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt uchwały
Z.  Adaszyński  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  opiniuje 
przedmiotowy projekt uchwały



S. Radomińska – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt 
uchwały
A.Mielniczuk – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt 
uchwały

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 11 radnych:   za – 11   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 3  w sprawie  załatwienia  skargi  z  dnia  1  sierpnia  2006  roku złożonej  przez  Panią 
Marzenę Kul na działalność Gminnych Zakładów Użyteczności Publicznej w Radkowie

Przewodniczący RM – odczytał uzasadnienie do przedmiotowego projektu uchwały.

M. Pejski – Dyrektor GZUP w Radkowie – poinformował, że zarząd Wspólnoty poinformował Zakład, że 
wykona remont najpóźniej do 15 listopada. GZUP jako administrator wystąpił do zarządu z prośbą o 
skrócenie tego okresu do 15 października oferując jednocześnie pomoc w znalezieniu wykonawcy tego 
remontu.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt uchwały
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt uchwały
Z.  Adaszyński  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  opiniuje 
przedmiotowy projekt uchwały
S. Radomińska – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt 
uchwały
A.Mielniczuk – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt 
uchwały

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 11 radnych:   za – 11   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 4 w sprawie załatwienia skargi z dnia 5 sierpnia 2006 roku złożonej przez Pana Marka 
Jagódkę Radnego Rady Powiatu Kłodzkiego na Dyrektora Gminnych Zakładów Użyteczności 
Publicznej w Radkowie

Przewodniczący RM – odczytał uzasadnienie do przedmiotowego projektu uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt uchwały
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt uchwały
Z.  Adaszyński  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  opiniuje 
przedmiotowy projekt uchwały
S. Radomińska – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt 
uchwały
A.Mielniczuk – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt 
uchwały



Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 11 radnych:   za – 11   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 5 w sprawie załatwienia skargi z dnia 14 sierpnia 2006 roku złożonej przez Pana Marka 
Jagódkę Radnego Rady Powiatu Kłodzkiego na Burmistrza Miasta i Gminy Radków

Przewodniczący RM – odczytał uzasadnienie do przedmiotowego projektu uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt uchwały
B. Siemczonek – Komisja Zdtowia pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt uchwały
Z.  Adaszyński  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  opiniuje 
przedmiotowy projekt uchwały
S. Radomińska – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt 
uchwały
A.Mielniczuk – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt 
uchwały

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 11 radnych:   za – 11   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 7 w sprawie załatwienia skargi z dnia 7 sierpnia 2006 roku złożonej przez Państwa 
Eugeniusza  i  Annę  Sowa  na  działalność  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Radków  w  związku  z 
udzieloną odpowiedzią w kwestii dotyczącej odcięcia studni – jedynego źródła wody     

Przewodniczący RM – odczytał uzasadnienie do przedmiotowego projektu uchwały.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  Rewizyjnej  oraz  poinformował,  że 
pozostałe Komisje zapoznały się z treścią skargi nie wypracowały jednak opinii, gdyż nie było jeszcze 
wówczas  znane  stanowisko  Komisji  Rewizyjnej  (Komisja  Rewizyjna  odbyła  posiedzenie  w 
przedmiotowej sprawie w dniu 30 sierpnia 2006 roku).

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 11 radnych:   za – 11   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 8 w sprawie załatwienia skargi z dnia 28 sierpnia 2006 roku złożonej przez Pana Marka 
Jagódkę Radnego Rady Powiatu Kłodzkiego na Dyrektora Gminnych Zakładów Użyteczności 
Publicznej w Radkowie 

Przewodniczący RM – odczytał uzasadnienie do przedmiotowego projektu uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 11 radnych:   za – 11   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

O godz. 13.20 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 13.55



DRUK NR 6 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie na terenie  wsi  Tłumaczów podstrefy 
Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej „INVEST – PARK”

Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 11 radnych:   za – 11   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 10

Nie zgłoszono.

Ad. 11

Nie zgłoszono

Ad. 12

Przewodniczący RM – poprosił przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie stanowiska tej 
Komisji w sprawie pisma pana Marka Jagódki z dnia 18 lipca 2006 roku oraz pisma z dnia 20  lipca 
2006 roku.

S. Hajłasz – odczytał protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w Radkowie z dnia 23 sierpnia 2006 
roku w części dotyczącej stanowiska wypracowanego w sprawie pisma Pana Marka Jagódki z dnia 18 
lipca 2006 roku.

Przewodniczący RM – poddał pod głosowanie wniosek Komisji Rewizyjnej aby udzielić Panu Markowi 
Jagódce odpowiedzi  na pismo z dnia  18 lipca 2006 roku zgodnie z  treścią proponowaną przez tą 
Komisję:

Głosowało 10 radnych:   za – 10   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.   

S. Hajłasz – odczytał protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w Radkowie z dnia 23 sierpnia 2006 
roku w części dotyczącej stanowiska wypracowanego w sprawie pisma Pana Marka Jagódki z dnia 20 
lipca 2006 roku.

Przewodniczący RM – poddał pod głosowanie wniosek Komisji Rewizyjnej aby udzielić Panu Markowi 
Jagódce odpowiedzi  na pismo z dnia  20 lipca 2006 roku zgodnie z  treścią proponowaną przez tą 
Komisję:

Głosowało 11 radnych:   za – 11   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Przewodniczący RM:

1. odczytał pismo Wojedowy Dolnośląskiego dotyczące ustosunkowania się do zarzuty zawartego 
w  skardze  Pana  Marka  Jagódki  na  Radę  Miejską  w  Radkowie  złożonej  do  Wojewody 
Dolnośląskiego oraz odpowiedź na ten zarzut wystosowaną przez Z-cę Przewodniczącego RM 
w Radkowie

2. poinformował,  że  wpłynął  apel  dotyczący  udzielenia  wsparcia  akcji  charytatywnej  na  rzecz 
Zakładu Opiekuńczo – Leczniczego dla dzieci w Wierzbicach



3. poinformował,  że  apel  Rady  Miejskiej  w  Radkowie  dotyczący  zmiany  statusu  przejścia 
granicznego w Tłumaczowie został także poparty przez Radę Miejską w Nowej Rudzie

4. poinformował, że w dniu 2 września 2006 roku w Wambierzycach odbędzie się koncert z okazji 
obchodzonego Roku Reimannowskiego

Burmistrz:

1. poinformował,  że  ostatnio  podpisany został  przez  władze miasta Nowa Ruda,  gminy Nowa 
Ruda oraz gminy Radków list do Pana Marszałka dotyczący rozpoczęcia prac projektowych w 
zakresie projektowania nowej obwodnicy

2. poinformował,  że  wystąpił  do Starosty  Polic  z  pismem o ustosunkowanie  się  do propozycji 
ewentualnego zawarcia porozumienia o współpracy

3. poinformował, że z uwagi na klęski żywiołowe odwołał Dożynki Gminne
4. poinformował o napisie wyrytym na budynku rzędu, nad wejściem do garażu oraz stwierdził, że 

o ile Rada wyrazi zgodę to zostanie zlecone wykonanie tablicy z tłumaczeniem tego napisu, 
celem umieszczenia na ratuszu.

Przewodniczący RM – odnosząc się do ostatnie propozycji Burmistrza stwierdził, że taki wniosek nie 
musi być głosowany, gdyż napis i tak znajduje się na budynku. Następnie poprosił aby Komisje RM 
przystąpiły  do  pracy  nad  informacją  z  wykonania  budżetu  gminy  za  I  półrocze  2006  rok  oraz 
przypomniał o konieczności sporządzenia sprawozdań z prac Komisji.

F. Majdak – poinformował, że  23 sierpnia 2006 roku o godz. 10.00 rozpoczął się częściowy odbiór prac 
jakie  zostały  wykonane  w  Ścinawce  Średniej,  tj.  remont  ul.  Leśnej  i  remont  ul.  Kościuszki  oraz 
podziękował za wykonanie tych prac oraz innych na terenie Ścinawki Średniej.

Ad. 13

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął LVI sesję Rady Miejskiej w Radkowie.  

Protokołowała:
Joanna Rakowska
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